
Minnesanteckningar Skolråd Järlåsa skola 

  

Datum: 2023-05-09 

Tid: kl. 17.30-18.30 

Plats: Skolans matsal 

 

 

Sekreterare för mötet: Nina Norling 

Närvarande: Annika Tillander Berg (rektor), Nina Norling (åk 1), Elisabeth Söderberg (åk 3), 

Ellinor Thunarf (åk 2), Kristina Ek (åk 4).  

 

 

1. Fastställande av dagordning 

Ok 

 

2. Föregående skolrådsmöte  

- 2023-03-21 och 2023-03-30 

- Kommentarer från föregående protokoll:  

- Flöde för skolrådsprotokoll: renskrivs av skolrådsrepresentant, justeras av 

skolrådet, skickas till Annika för ev. justering. Annika skickar för publicering på 

hemsidan.  

- Lista/ sammanfattning av vad skolrådet gör tas fram och biläggs detta protokoll. 

Ellinor tar fram. Se separat dokument. 

- Flödesschema önskas över hur frågor och funderingar som kommer in till skolan 

behandlas och besvaras, hur kommunikationen går från skolan till vårdnadshavare. 

Beskriv exempelvis i ett flödesschema.  

- Information som nu går ut är via Unikum i form av, veckobrev från klasslärare, 

månadsbrev från rektor, veckobrev från fritids, samt övrig information. 

Veckobreven ska bli mer enhetliga.  

- Tydliggöra hur kontakten mellan vårdnadshavare och skolan ska hanteras. Mail, 

telefon, tider osv. Riktlinjer ska tas fram av rektor.  

- Föräldrar beskriver oro över att det inte kommer fram information från skolan till 

vårdnadshavarna. En oro för hur det ska bli framåt finns hos vissa föräldrar. 

Annika poängterar att det är viktigt att oron tas på allvar och att frågor för svar. 

Forum för detta behöver förtydligas.  

 

3. Från skolledningen 

 

- Nuläget och organisation 23/24 

Har varit en turbulent vår med mycket frånvaro, flera långtidssjukskrivna.  

Erik Ojala, chef för grundskolan och Lotta Åkerman, från grundskoleledningen har 

varit på besök 2023-05-09.  

Beslut om att antalet personal kommer kvarstå, alltså ingen neddragning av antalet 

personal på skolan.  

Uppdelning av klasser kommer ske F, 1-2, 2-3, nytt från hösten. Samarbete mellan 

årskurser och klasser, bl a med sk. stationsarbete. Blir ett mer flexibelt arbetssätt, 

skapar grupper som gynnar individens utveckling. I mellanstadiet årskurs 4 

fortsätter man arbeta tätt som i nuläget. Där kommer alla lärare att undervisa 

samtliga elever (ämneslärarsystem). Varje klass har sin egen mentor. 



Positiv inställning till detta hos lärarna, enligt Annika. Fokus ska ligga ännu mera 

på undervisningen, att planera den och jobba över gränserna mellan 

åldersgrupperna. Flera lärare kommer vara involverade i varje elevs utveckling i 

detta nya arbetssätt.  

- SVA-undervisning 23/24, Svenska som andra språk- startar i höst. Just nu 6st 

elever. Rekrytering av lärare med den behörigheten pågår.  

- Rekryteringar (F-3, 4-6, Fritids) Många ansökningar på tjänsterna F-3 och 4-6, 

även ansökningar och intressenter till tjänsten till fritids.  

En kandidat till tjänsten på fritids ska komma och hälsa på.  

Rekryteringen av lärare till åk 4 inte klart.  

Annika, Ella, Kristin, Mimmi och Mikaela är med i rekryteringsarbetet.  

Endast behöriga lärare är aktuella för tjänsterna.  

Skolrådet önskar infomöte innan skolavslutningen om rekryteringen är klar då.  

- Lokaler och klassrum: Källaren kommer användas som grupprum samt till fritids. 

Fritids kommer möblera upp lokalerna så fort möblerna som är beställda kommer. 

Eleverna kommer få vara delaktiga. Invigning av ”nya” fritids kommer ske, 

antingen nu innan skolavslutningen eller i höst, beror på när möblerna kommer.  

- IBIS-programmet: info har gått ut separat till alla vh via Unikum. Skolan kommer 

att bli en ”IBIS-skola” till hösten. 

 

 

4. Trygghet, Trivsel & Kunskap (text i kursiverad stil är frågor från 

skolrådsrepresentanter) 

- Från åk 2: Oro kring fritids i källaren. Våra barn går i källaren hela dagen redan. 

Är lokalerna godkända? Hur ser man på dagsljus? 

- Från åk 2: Kan inte tvåorna få byta lokaler? Ska de gå hela sin skolgång i 

källaren?! 

Svar: Åk 2 kommer inte ha kvar sitt hemklassrum i källaren. Rummen i källaren 

kommer att användas som grupprum och till fritids.  

I övrigt kring frågor angående trygghet, viktigt att alla försöker sitt bästa med att få 

barnen att känna sig trygga i skolan, att försöka pratat gott om skolan när barnen 

hör på. Problem som upplevs i skolan bör lösas mellan oss vuxna. Frågor eller 

funderingar tas direkt med Annika och/eller inblandad personal för att undvika 

ryktesspridning och spekulationer.  

Skolrådet efterfrågar mer information över lag, hellre för mycket info än för lite. 

Behövs för att bygga upp ett förtroende som har fått sig en törn. Täta avstämningar 

och information kring händelser och förändringar i skolan önskas.  

 

5. Fritidsfrågor 

- Egna lokaler! Kommer att finnas i källaren.  

- Från åk 2: Oro kring bussar och fritids samt morgonfritids. Det fungerar 

fortfarande inte "enligt rutin". Enligt Annika så ska rutinerna som finns efterföljas, 

alltså att det alltid ska vara två ur personalen ute på morgonen, som möter upp vid 

bussen och håller koll innan skolan börjar. 

Lista med vilka barn som ska åka med bussen hem finns och bockas av när barnen 

stiger på bussen, för att säkerställa att alla barn hamnar på rätt buss.  

Är det någon som fortfarande upplever att något inte fungerar så önskar Annika att 

man hör av sig till henne direkt.  



- Kristina föreslår att info/ en berättelse som beskriver hur en vanlig skoldag för 

våra barn ser ut kan lugna föräldrar som inte vet hur en skoldag ser ut.  

- En önskan från skolrådet är att det snabbare går ut information om sjukdom hos 

lärare och fritidspersonal.  

 

 

6. Från åk 1: Åk 1 vill ta upp brevet som Katarina har skickat till rektor, HR, facket och 

skolrådet.  

Innehållet är Katarinas upplevelse, skolrådet vill lyfta det eftersom Katarina har 

delgivit det till skolrådet.  

 

7. Från åk 3: 

- Från åk 3 har vi frågor om personalomsättningen och att så många elever slutar. 

- Hur skolan ser på deras ansvar mot individer att de faktiskt får sin utbildning. 

- Utvärdering och självrannsakan av skolans prestation. 

- Skriva läsa räkna lagen, och skolans ansvar att följa de lagar som finns.  

- Hur ser det ut till hösten på lärarsidan?  

Sammanfattning kring diskussioner under denna punkt:  

Upplevs att många elever väljer att byta skola, brustet förtroende för skolan?  

Annika valde att inte ha med personal vid detta skolrådsmöte. Viktigt att vi hjälps 

åt att bygga upp förtroendet från båda håll. Undvika att sprida rykten, försöka hålla 

det konstruktivt och sakligt i diskussioner.  

Hur jobbar vi vidare med att överbrygga det glapp som finns mellan vissa 

vårdnadshavare och skolan? Vi behöver lita på varandra men också se resultat av 

förnyelsearbetet som pågår, viktigt med återkoppling om hur det går i det 

förändringsarbete som har pågått och pågår. Misstro från båda håll finns, både 

mellan vårdnadshavare ock skolan, men även mellan personal och föräldrar. Det 

finns lärare som känner sig misstrodda i sin profession.  

Individuella utvecklingsplaner som följs upp på utvecklingssamtalen ska finnas på 

Unikum för varje enskild elev. Detta saknas dock till viss del, trots att Annika 

tillsammans med alla lärare haft workshop om arbetet med utvecklingssamtal. 

Skolrådet undrar varför inte åtgärder gjorts tidigare kring avsaknad av en del 

individuella utv.planer som kan utvärderas och följas upp. Detta är rektors ansvar.  

Annika har gjort en riskanalys över avsaknaden av en del planer och skickat det 

högre upp i sin organisation.  

Annika delger informationsblad som heter ”Garanti för tidiga stödinsatser- ett 

material om rektors ansvar”, ”Läsa- skriva- räkna”. Bladet ska ge rektorn stöd i att 

leda och organisera arbetet.  

Rubriker i bladet: Obligatoriska kartläggnings-och bedömningsmaterial, Särskild 

bedömning i samråd, Undervisning och stödinsatser, Uppföljning och överlämning 

i samråd samt Har ni identifierat utvecklingsområden på er skola? Häftet bifogas 

på hemsidan. 

 

 

8. Skolavslutningen 

- Fredag 9 juni 



- Tårtbuffé ordnas av varje klass, 2 tårtor per klass.  

- Kaffe och saft/dricka till barnen ordnar vårdnadshavare själva.  

- Skolan står för tallrikar och bestick.  

 

 

9. Skolrådet framåt 

- Elevfokus  

- Nästa möte: 5 september kl. 17.30-18.30 

 

 

 


